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Protokół nr 2/2009 

z odbytej w dniu 26 luty 2009 roku 

SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 14 Radnych  

w obradach udział wzięło 12 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 i 3 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów: 

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów. 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów. 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

Porządek obrad: 

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 

Rady Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej w Cieszanowie.   

III. Interpelacje i zapytania radnych. 

IV. Podjęcie uchwał:  

- w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szkoły Podstawowej im. Bohaterów II 

Wojny Świtowej w Chotylubiu.  

- w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie na cmentarzu grekokatolickim  

w Gorajcu pomnika upamiętniającego ofiary akcji pacyfikacji.  

- w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Cieszanów.  

V. Wnioski i oświadczenia radnych. 

VI. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

VII. Zakończenie obrad XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

 

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył 

XXXIII sesję zwyczajną Rady. Następnie Przewodniczący powitał Radnych, Sołtysów oraz 

zaproszonych gości. 

W obradach uczestniczyło 12 Radnych - quorum zgodne do podejmowania uchwał. 

 

Ad. I pkt. 2. 

 

Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Wobec braku uwag 

Przewodniczący poddał przedstawiony porządek obrad pod głosowanie, w wyniku, którego 

został on przyjęty jednomyślnie, głosami 12 „za”. 
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Ad. I pkt. 3. 

 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół z XXXII 

sesji, który był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do powyższego 

prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż protokół z ostatniego 

posiedzenia Rady Miejskiej został przyjęty jednomyślnie, głosami 12 „za”. 

 

Ad. I. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 

Sesjami Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

W obradach uczestniczy 13 radnych na sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie przybył Radny 

Pan Wojciech Broź. 

 

Ad. III. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Głos Zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zapytał o budowę boiska „Orlik”  

w Dachnowie. Dodał, iż w związku z kryzysem część samorządów wycofała się z projektu 

budowy boiska „Orlik”, gdyż koszty są zbyt wysokie i nie można zamknąć inwestycji w 

granicach 1 miliona złotych. 

Odpowiadając Pan Burmistrz poinformował, iż boisko w Dachnowie jest tak 

zaprojektowane by zamknąć inwestycję w kwocie 1 miliona zł. 

Kolejno głos zabrał radny Pan Jan Maciejko, który zapytał, dlaczego na spotkanie  

z rodzicami likwidowanej Filialnej Szkoły Podstawowej w Chotylubiu w dniu 16 lutego br. 

nie został zaproszony ani radny ani sołtys. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż wg ustawy o systemie 

oświaty skutecznie o likwidacji szkoły na być powiadomiony kurator oraz zainteresowani 

rodzice. Dlatego na spotkanie byli zaproszeni sami rodzice, a sprawa likwidacji szkoły była 

również poruszana na zebraniu wiejskim w dniu 8 lutego br.  

 

Następnie Prowadzący obrady przeszedł do kolejnego punktu 

 

Ad. IV.  Podjęcie uchwał.  

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 

odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szkoły Podstawowej im. Bohaterów II 

Wojny Świtowej w Chotylubiu - załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Zdzisław Zadworny, który poinformował 

zebranych, iż zgodnie z art. 59 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty, szkoła 

publiczna może być zlikwidowana z końcem roku szkolnego przez organ prowadzący szkołę.  

Organ prowadzący jest zobowiązany, co najmniej na 6 miesięcy przed terminem likwidacji 
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zawiadomić rodziców uczniów oraz właściwego kuratora oświaty. W związku z powyższym 

niezbędne jest podjecie przez Radę Miejska w Cieszanowie uchwały o zamiarze likwidacji 

Filialnej Szkoły Podstawowej w Chotylulubiu. 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Filialnej Szkoły Podstawowej  

w Chotylubiu jest zasadne, ponieważ systematycznie zmniejsza się liczba uczniów 

uczęszczających do tej placówki.  

W roku szkolny 2008/2009 w Filialnej Szkole Podstawowej w Chotylubiu zorganizowano 

jedynie dwa oddziały:  

 klasa łączona „0”; czterech uczniów w oddziale przedszkolnym, klasa I nie 

została zorganizowana z uwagi na brak uczniów, 

 klasa łączona „II” z „III”; czterech uczniów w klasie „II” i siedmiu uczniów  

w klasie „III”.  

 

Łączna liczba uczniów w Filialnej Szkole Podstawowej w Chotylubiu w roku 

szkolnym 2008/2009 wynosi 15 uczniów, a w roku szkolnym 2014/2015 planowanych jest 17 

uczniów (prognoza – dane z ewidencji ludności).  

Podjęcie uchwały o likwidacji Filialnej Szkoły Podstawowej w Chotylubiu wyeliminuje 

nauczanie w klasach łączonych, w sposób zdecydowanych poprawi warunki do nauki. 

Po likwidacji placówki uczniowie uczęszczać będą do Szkoły Podstawowej  

w Cieszanowie – Centrum Edukacji Wczesnoszkolnej przy ulicy Sobieskiego 1. Obiekt 

początkiem roku 2009 został oddany do użytkowania po całkowitym remoncie, został 

wyposażony w nowe pomoce naukowe oraz nowy sprzęt. Posiada przestrzenne sale lekcyjne, 

nową salę gimnastyczną oraz stołówkę. 

O zamiarze likwidacji placówki zainteresowani rodzice zostali skutecznie poinformowani 

na spotkaniu z Burmistrzem Miasta i Gminy Cieszanów w dniu 16 lutego 2009 roku, na 

którym mogli przeanalizować i wyrazić swoje stanowisko w tej sprawie. 

Głos zabrał sołtys wsi Chotylub Pan Jan Kornaga, który poinformował, iż rodzice nie 

wnoszą sprzeciwy w sprawie likwidacji szkoły, ale proszą, aby mniejsze dzieci z Chotylubia 

dojeżdżały do szkoły w Cieszanowie oddzielnym autobusem oraz aby tak wcześnie nie 

musiały wstawać. 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż obecnie mogą uczniowie klas 0-III  

z Chotylubia zajęcia zaczynać o godzinie 9
00

, bo zajęcia mają teraz oddzielnie, ale jak  

1 września wejdą w strukturę szkoły to zajęcia będą musiały zaczynać o godzinie 8
00 

tak jak 

pozostałe dzieci w szkole cieszanowskiej. 

 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty i Kultury i uzyskał pozytywna opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on 

przyjęty głosami: „za” – 12 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 1 Radny. 

 

Następnie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 

- w sprawie wyrażenia zgody na wzniesienie na cmentarzu grekokatolickim  

w Gorajcu pomnika upamiętniającego ofiary akcji pacyfikacji. - załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów, który poinformował, iż sprawa 

pomnika w lesie w Gorajcu trwa już około 9 lat. Obecnie sprawą zajęła się Pani Leokadia Fill, 

konserwator, która złożyła wniosek o budowę pomnika. Pomnik będzie bezimienny, gdyż 
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okazało się, że przedstawiana lista ciągle rośnie, a po sprawdzeniu listy przez Pana Tomasza 

Roga znalazły się tam nazwiska osób, które nie są związane z tym wydarzeniem. 

Głos zabrał radny Pan Jan Maciejko, który zapytał o kwestie tablicy na pomniku, co 

będzie, jeśli Ukraińcy przykleją tablicę z nazwiskami, bo obecnie projekt pomnika jest bez 

list imiennych. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż decyzje o budowie pomnika 

daje Powiat Lubaczowski, a wyda decyzję na budowę pomnika bez list imiennych, jeśli 

Ukraińcy umieszczą tablice z nazwiskami to niezgodnie z pozwoleniem na budowę. Dodał, iż 

jako Burmistrz nie może dać gwarancji, że Ukraińcy tablicy nie umieszczą.  

Pan Zdzisław Kasperski Przewodniczący Komisji Budżetowej zapytał, kto jest 

inwestorem, bo z uchwały wynika, iż Gmina Cieszanów nie ponosi kosztów budowy 

pomnika.  

Pan Zdzisław Zadworny odpowiadając powiedział, iż inwestorem jest osoba fizyczna,  

a jest nią Pani Konserwator Leokadia Fill. Dodał, iż grunt cmentarza jest w ¼ prywatny. 

Właścicielem jest mieszkaniec Gorajca. Pomnik będzie postawiony na części własności 

Skarbu Państwa.  

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty i Kultury  

i uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 9 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 4 Radny. 

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

- w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach, których organem prowadzącym jest Gmina Cieszanów - załącznik nr 8 

do protokołu. 

Głos w sprawie zabrał Zastępca Burmistrza Pan Janusz Mazurek, który poinformował 

zebranych, iż regulamin wynagradzania nauczycieli uchwalany był 12 grudnia, ale w związku 

ze zmiana ustawy – Karta Nauczyciela, która weszła 22 stycznia br. musimy ponownie 

uchwalić regulamin ze zmianami. Dodał, iż obecnie regulamin uchwalany jest bezterminowo, 

a nie jak do tej pory tylko na rok. 

 

Projekt uchwały był przeanalizowany na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty i Kultury i 

uzyskał pozytywna opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. 

 

 

Ad. V.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Pan Zdzisław Kasperski Przewodniczący Komisji Budżetowej złożył wniosek do 

Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów o przedstawienie na następnej sesji Rady Miejskiej w 

Cieszanowie informacji na temat dokonanych zmian w związku z przejęciem dostawy wody 

oraz odbioru ścieków przez Zakład Usług Komunalnych. 

Kolejno sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński zapytał o kwestię dowożenia 

autobusem szkolnym. Zaznaczył, iż zdarza się czasami, iż starsi ludzie z Folwarków 

korzystają z autobusów szkolny, aby dojechać do lekarza, a od pewnego czasu jest to 

niemożliwe, gdyż kierowca poinformował te osoby, iż nie mogą już dojeżdżać tym 
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autobusem. Kontynuując zapytał, czyja to była decyzja, iż kierowca nie może zabierać do 

autobusu szkolnego ludzi starszych, którzy nie mają czym dojechać do Ośrodka Zdrowia  

w Cieszanowie. Dodał, iż może uregulować to, wprowadzając bilety za przejazd osób 

dorosłych autobusem szkolnym. 

Odpowiadając Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny 

poinformował, iż kierowcy mają świadomość, iż zabierając jakiegokolwiek innego pasażera 

oprócz dzieci szkolnych bierze go na własną odpowiedzialność. Kontynuując zaznaczył, iż 

aby można byłoby pobierać opłaty za bilety za przejazd osób dorosłych trzeba posiadać 

koncesję, za którą należy zapłacić kilkanaście tysięcy złotych rocznie. Dodał, iż Gmina 

Cieszanów będzie wnioskować o zakup nowych autobusów z funduszy unijnych i jeśli okaże 

się, iż posiadanie koncesji na przewóz osób starszych autobusem będzie warunkiem lub będą 

dodatkowe punkty przy ocenianiu wniosku, wtedy będziemy mieli podstawę, aby taką 

koncesje uzyskać. 

Kolejno Pan Jan Jabłoński zapytał o ilość przystanków szkolnych na Folwarkach, czy 

są to te dwa wskazane przez Burmistrza. Dodał, iż w miejscu, gdzie zawraca na Folwarkach 

nie ma przystanku. 

Odpowiadając Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny poinformował, iż na Folwarkach są 

dwa przystanki, na których zatrzymuje się autobus szkolny zatrzymuje się koło szkoły oraz 

koło Pana Kubraka. 

Następnie Pan Jan Jabłoński poinformował, iż kierowca autobusu szkolnego nie 

zatrzymał się jego córce, która nie stała na wyznaczonym przystanku, ale stała na tzw. 

„zawrotce”,. Dodał, iż jego córka jest dzieckiem chorym i nie porusza się w takim tempie jak 

inne dzieci. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż na wniosek sołtysa z 

Folwarków Pana Jana Jabłońskiego przystanek autobusowy jest koło sklepu, gdyż tam jest 

zadaszenie i właśnie tam autobus się zatrzymuje.  

Kontynuując sołtys Jan Jabłoński poinformował, iż kierowca ma możliwość zabrać 

dzieci na „zawrotce”, gdyż się tam zatrzymuje i cofa.  

Odpowiadając Burmistrz poinformował, iż właśnie z powodu tego, iż kierowca w tym 

miejscu cofa jest to niebezpieczne miejsce i dzieci nie mogą tam wsiadać.   

Kolejno sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński poprosił o wykreślenie notatki. 

Następnie głos zabrała Radna Pani Wanda Komosińska, która zapytała o stawki za 

czynsz mieszkań komunalnych, które to zostały podniesione Zarządzeniem Burmistrza, a są 

do bardzo duże stawki i mieszkańcy się buntują. 

Odpowiadając Burmistrz Zdzisław Zadworny poinformował, iż od 2005 roku nie było 

podwyżek czynszu za mieszkania komunalne. Dodał, iż Gmina Cieszanów ma za zadanie 

utrzymywać mieszkania komunalne, które są przeznaczone dla osób o niskich dochodach, a 

gmina nie ma funduszy, aby dokładać do mieszkań komunalnych. 

Kontynuując, iż zgodnie z prawem warunki umowy na wynajem mieszkań komunalnych 

zostały wypowiedziane z trzymiesięcznym okresem i zostaną podpisane nowe umowy. 

Kolejno sołtys wsi Gorajec poinformował, iż przed zebraniem wiejskim zostały 

przeprowadzone oględziny drogi na Gorajcu przez Pana Burmistrza oraz Pana 

Przewodniczącego Rady, którą należy wyremontować ok. 1,5 kilometra. Dodał, iż może 

wyremontować można ze środków pozyskanych ze sprzedaży wyciętego lasu z mienia wsi 

Gorajec tą pozostałą część drogi. 

Kolejno głos zabrał Radny Pan Jan Maciejko, który poinformował, iż wiele osób 

korzysta z pomocy Opieki Społecznej i podczas wywiadu środowiskowego podają,  

iż w gospodarstwie zamieszkuje 10 osób, a we wniosku o opłacie za odpady komunale 

wykazują 3 osoby, czy można takie osoby sprawdzić. 
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Odpowiadając Burmistrz poinformował, iż Gmina formalnie nie może pozyskać takich 

informacji z Ośrodka Opieki Społecznej, można to zrobić nieformalnie.  

Kolejno głos zabrał sołtys wsi Chotylub, który poinformował, iż na Chotylubiu jest 

taki sam problem, co na Folwarkach, iż osoby starsze nie maja czym dojechać do lekarza  

i czasami autobus szkolny jest jedynym środkiem transportu.  

Następnie Pan Jan Jabłoński zapytał o wynajem autobusów szkolnych na imprezy 

masowe, co wtedy jeśli kierowca nie ma uprawnień na przewóz osób dorosłych. 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował, iż jeśli zdarzy się wypadek to kierowca ma 

poważny problem, ale takie sytuacje zdarzają się sporadycznie. 

Następnie głos zabrał sołtys wsi Stary Lubliniec Pan Jan Bakalarczyk, który 

poinformował, iż nie tylko Lublińce mają potrzeby, bo wieś Gorajec też ma potrzeby. Dodał, 

iż chyba na każdym zebraniu wiejskim poszczególne wsie miały jakieś potrzeby. Poruszył 

także kwestię Ośrodka Zdrowia w Lublińcu oraz remont Domu Kultury w Starym Lublińcu. 

Odpowiadając Burmistrz poinformował, iż zebranie w Starym Lublińcu było 

najgorszym z zebrań, gdyż 1/3 osób była nietrzeźwych. Dodał, iż nie powinien prosić 

dyrektora Kostrzyckiego o to, aby nie zamykał Ośrodka Zdrowia, bo teraz oskarżono go o 

kłamstwo. 

Następnie Radny Pan Jan Łach poruszył kwestię budowy drogi w Nowym Lublińcu. 

Poinformował, iż powiat nigdy nie wystąpił do gminy z propozycją budowy drogi,  

a Burmistrz dokłada 50% do tej drogi.  

 

Ad. VI. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych. 

 

Kolejno Przewodniczący Pan Edward Batycki przeszedł do kolejnego punktu. 

 

 

Ad. VIII. Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 13 
50

 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 

 

 


